



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2023-3**

under the

**VITAL STATISTICS ACT
(O.C. 2023-3)**

Filed January 19, 2023

1 *Section 11.5 of New Brunswick Regulation 87-30 under the Vital Statistics Act is amended by repealing paragraph (b) and substituting the following:*

(b) a person who has known the person to whom the birth registration applies for at least one year and has written authorization bearing the signature of that person;

2 *Section 11.6 of the Regulation is amended by repealing paragraph (b) and substituting the following:*

(b) a person who has known the person who is a party to the marriage for at least one year and has written authorization bearing the signature of that person;

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2023-3**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES STATISTIQUES
DE L'ÉTAT CIVIL
(D.C. 2023-3)**

Déposé le 19 janvier 2023

1 *L'article 11.5 du Règlement du Nouveau-Brunswick 87-30 pris en vertu de la Loi sur les statistiques de l'état civil est modifié par l'abrogation de l'alinéa b) et son remplacement par ce qui suit :*

b) celle qui connaît depuis au moins un an la personne visée par le certificat et qui obtient une autorisation revêtue de sa signature;

2 *L'article 11.6 du Règlement est modifié par l'abrogation de l'alinéa b) et son remplacement par ce qui suit :*

b) celle qui connaît depuis au moins un an la personne partie au mariage et qui obtient une autorisation revêtue de sa signature;